
در روزهای اخیر موضوع انحلال تیم های نفتی 

لیگ برتر مطرح شـــد و حتی طی یکی دو روز 

اخیر به خاطر شـــرایط بد مالـــی نفت آبادان و 

نفت مسجدسلیمان، موضوع جدایی اعضای 

کادرفنی این تیم ها منتشر شد تا بعد از انحلال 

نفت تهران، حـــالا نگرانی ها برای دو تیم نفت 

دیگر لیگ برتر آغاز شـــود. با این حال غلامرضا 

شـــریعتی، اســـتاندار خوزســـتان که میهمان 

روزنامـــه »فرهیختگان« بـــود در صحبت هایی 

امیدوارکننـــده این نوید را داد تا به زودی برخی 

مشـــکلات مالی تیم های جنوبـــی حل و فصل 

می شـــود تا بتوانند در آینده به کار خود ادامه 

دهند. گفت وگوی »فرهیختگان« با شریعتی را 

در ادامه می خوانید.

چه سرنوشـــتی در انتظار نفـــت آبادان و نفت 

مسجدســـلیمان خواهد بـــود؛ به خصوص تیم 

مسجدســـلیمانی که شنیده می شود تارتار در 

آستانه جدایی از آن قرار دارد؟ 

جلسه ای با هیات مدیره نفت مسجد سلیمان داشتیم 

و قرار شد ظرف یکی دو روز آینده علی الحساب دو سه 

میلیارد تومان برای این تیم تامین کنیم ضمن اینکه 

شرکت ملی نفت هم بنا بود با تقاضای من براساس 

مسئولیت های اجتماعی به اداره کل ورزش و جوانان 

اســـتان کمک کند. در این خصوص منتظر مصوبه 

شرکت ملی نفت هستیم و ان شاءالله از آن محل نیز 

تیم نفت مسجدسلیمان را حمایت و کمک خواهیم 

کرد. درخصوص نفت آبادان نیز منطقه آزاد به این تیم 

کمک کرده و امسال هم ان شاءالله این کمک رسانی 

ادامه خواهد داشت و نسبت به این قضیه متعهد است. 

پس پول برسد شاید تارتار ماندنی شود؟

با او صحبت کردم و خواســـتم دو سه روز صبر کند و 

قول دادم مشکل را حل کنیم و اگر هم امکانش نباشد 

صراحتا می گوییم امکان آن نیست. او یک مقدار از 

برخی حرف ها گله مند بود که به آنها عمل نشده یا به 

عقیده اش پشت گوش انداخته شده و می گفت اگر با 

صداقت رفتار شود، بهتر است. گفتم ظرف دو، سه 

روز آینده تکلیف را بـــه وی اعلام می کنم. الان هم 

برنامه داریم ظرف چند روز آینده سه میلیارد تومان به 

نفت مسجدسلیمان علی الحساب کمک کنیم. با این 

حال باز به من گفتند که تارتار با گل گهر قرارداد بسته 

که من به او گفتم قرار بود سه روز به خاطر من منتظر 

بماند. در هر صورت من روی قولم هستم و قرار است 

در این چند روز درخصوص پرداختی ها تعین تکلیف 

شـــود اما در هر صورت او هم مختار اســـت که روی 

قرارش باشد یا نه و یا خودش تصمیم دیگری بگیرد. 

دوست داریم با توجه به موفقیت هایی که داشتند در 

خدمت شان باشیم و اگر راه دیگری را انتخاب کردند 

و صلاح را در این دیدند ما هم نمی توانیم تیم را رها 

کنیم و باید راه خیر را برای مسجدسلیمان انتخاب 

کرده و به پیش برویم. 

وضعیت فولاد را چطور ارزیابی می کنید؟

شاید در سیاســـت های این باشگاه بحث قهرمانی 

کمرنگ باشـــد اما این تیم ســـعی می کند با وجود 

ورزشگاه و امکانات خوبی که دارد به صورت پایه ای 

کار کند هرچند درخصوص این تیم هم به ســـمتی 

می رویم که بحث قهرمانی نیز برای آنها پررنگ شود. 

در خطه ای که استقلالی زیاد دارد، حیف است 

که استقلال خوزستان در لیگ برتر نیست؟

زمانی که گروه ملی با مشکل مواجه بود به کمک این تیم 

آمده و اجازه ندادم سقوط کند و دو سال از شرکت های 

مختلف استان کمک گرفتیم و از سقوط آن ممانعت 

کردیـــم. بعد که گروه ملی راه افتاد از آنها خواســـتیم 

هزینه ها را پرداخت کنند اما در این مسیر کمی کوتاهی 

شد و امسال مدیرعامل باشگاه با من صحبت کرد و گفت 

قصد دارند به تدریج این تیم را مورد حمایت قرار دهند. 

اوضاع در تیم امید همچنان ایده آل نیست؛ تغییرات مداوم 

چه در کادر فنی و چه در کادر بازیکنان، نتایج ضعیف یکی 

دو سال اخیر و البته قرار گرفتن در گروهی دشوار و کم بودن 

شانس صعود به المپیک یک طرف ماجراست و طرف دیگر 

درگیری های عجیب و افشـــاگری های روزانه درخصوص 

اختلاف نظرها، ناکارآمدی ها، دخالت ها و... . 

دوشنبه شب حمید استیلی و فرهاد مجیدی درباره 

حواشـــی اخیر در »فوتبال برتر« صحبت کردند 

و پای نفراتی مثل محمدرضا ســـاکت، مرتضی 

محصص، فریـــدون معینی، اکبـــر محمدی، 

فرزاد مجیدی و... به ماجرا باز شـــد. در 

ادامه برخی به حمایت از مجیدی 

پرداختند و برخی هم به سمت 

فدراسیون و کمیته فنی رفتند 

اما مگر می شود در این آشفته 

بازار طرف کســـی را گرفت 

وقتـــی حق بـــا هیچ کس 

نیست؟!

با مجیدی شـروع می کنیم، 

کسـی کـه هنـوز هـم به طور 

نیسـت  مشـخص  قیـق  د

چطور بدون سـابقه و تجربه 

کافـی سـرمربی تیـم امید و 

جانشـین مربی کارکشته ای 

مثـل کرانچـار شـد تـا بعـد از 40 سـال تیـم مـا را المپیکـی 

کنـد! مجیـدی بـه درسـتی از دخالت هـا در کارش گلـه 

می کنـد امـا بـرای توجیـه عـدم شـناختش از بازیکنـان 

امیـد بـازی نکـردن آنهـا در تیم هـای لیـگ برتـری را ملاک 

قـرار می دهـد و معتقـد اسـت فقـط بایـد آنهایی را بشناسـد 

کـه در لیـگ برتـر بـازی می کننـد! باورش سـخت اسـت اما 

کسـی سـرمربی تیم ملی امید بوده که نمی دانسته 

شـناخت تمـام بازیکنـان رده امیـد در لیگ برتر و 

حتـی لیگ هـای پایین تـر جـزء وظایـف خـود و 

دسـتیارانش اسـت چـه فیکـس تیم شـان باشـند 

و چـه ذخیـره یـا سکونشـین. مجیـدی کـه در 

گذشـته نیـز معتقـد بـود علیرضـا جهانبخش را 

نمی شناسد کمیته فنی را متهم به نداشتن 

دانـش کافی کـرده و می گوید نباید درباره 

برنامه هایـش بـه افـرادی توضیـح دهـد 

کـه نهایتـا در رده جوانـان تهـران بـازی 

کرده انـد چـون او بازیکـن معروفی بوده 

و بعـد از خداحاظـی ناگهانی هم مدتی 

در اروپـا دوره دیـده و در چنـد بـازی هـم 

سـرمربی اسـتقلال بـوده اسـت! او در 

واقـع بـرای تخریب اکبر محمدی، تمام 

اعضـای کمیتـه فنی را زیر سـوال برده، 

کمیتـه ای که داخلش هم بازیکن ملی 

عضـو اسـت و هم مـدرس فیفا. افشـای 

ایـن مسـاله کـه فرهـاد مربیان داخلـی را هم قبول نداشـته 

ولـی علاقه منـد بـوده بـرادرش را بـه کادر فنـی اضافـه کند 

نیـز طبعـا اوضـاع را بـه نفـع او نمی کنـد. 

این مســـائل اما باعث می شود که حق را به گروه مخالفان 

مجیدی بدهیم؟ قطعا پاسخ منفی است. ماه ها قبل اولین 

جایی بودیم که خبر دادیم استیلی به خاطر برکنار نشدن 

مجیدی و حمایت برخی مدیران فدراسیون از وی حتی 

تا آســـتانه قهر و ترک تیم امید هم پیش رفته و اگر در 

آینده جای فرهـــاد را گرفت نباید تعجب کرد. مدیر 

تیم امید که حالا ســـرمربی شده می گوید خودش 

فرهـــاد را انتخاب کرده امـــا نمی گوید که ملاکش 

برای این انتخاب چه بوده؟ اگر مجیدی بی تجربه 

اســـت و بازیکنان را نمی شناسد با چه اصولی 

توسط استیلی و همفکرانش جانشین کرانچار 

شده اســـت؟ و اگر الان فرهاد نباید سرمربی 

باشد واقعا گزینه بهتر از خود استیلی وجود 

ندارد؟ آیا ایشان که خود را کاملا باتجربه 

چـــه در امر مربیگـــری و چه در بحث 

مدیریت می دانـــد، نگاهی به کارنامه 

ناامیدکننده مربیگری اش در تیم هایی 

مثل پرســـپولیس و شاهین و ملوان کرده 

است؟ غیر از این است که باید بگوییم یک گزینه بد 

بـــرای تیم امید کنار رفته و گزینه بد دیگری جایش 

را گرفته است؟

درباره اعضای کمیته فنی و افشـــای تلاش شان برای قرار 

گرفتـــن در کادر تیم ملی هم حرفی برای گفتن نمی ماند. 

یاد کمیته ای افتادیم که در استقلال تشکیل شد تا مربیان 

جدیـــد را انتخاب کننـــد و کمی بعد اعلام شـــد گزینه ها 

خودشـــان بوده اند! حالا هم مشخص شده که محمدی از 

مجیدی خواسته محصص را به کادر خود اضافه کند و گزینه 

پیشنهادی محصص به مجیدی هم دیگر عضو کمیته فنی؛ 

یعنی معینی بوده. واقعا خروجی این کمیته های فنی که تنها 

به منافع خود فکر می کنند برای فوتبال ما چه بوده است؟ 

و در انتها هم باید یادی کنیم از مدیران عالی فدراسیون 

فوتبال. از مهدی تاج که بعید است در جریان 

این ماجراها نباشد اما همه چیز را به معتمدان 

خود می ســـپارد تا این گونـــه جنجال به پا 

کنند. به حدی که محمدرضا ساکت - که 

ظاهرا سمت مهمی جز مشاور در فدراسیون 

ندارد اما همه جا هست و همچنان قدرت 

بالایـــی دارد - می توانـــد تصمیم 

بگیـــرد کـــه دســـتیار خارجی 

مدنظر مجیدی به ایران نیاید 

و شـــخص مدنظـــر خودش 

انتخاب شود)همان که برای 

تیم بزرگسالان به ویلموتس نیز 

پیشنهاد شد و مرد بلژیکی زیر 

بار نرفت!( یا فلان بازیکن به تیم 

ملی دعوت نشود. شاید حالا بهتر 

معلوم باشـــد که چرا سال هاست 

نمی توانیم به المپیک برویم حتی 

با بازیکنان و مربیان شاخص تر. 

روایت »فرهیختگان« از وضعیت بغرنج یک تیم جنوبی دیگر

 برادر عضو شورای شهر

تمرین شاهین را به هم ریخت!
اگر تا پیش از این تیم های جنوبی 

به معادن استعداد فوتبالی معروف 

بودند، این روزها اما تیم های جنوبی 

شرایط خوبی ندارند و حاشیه، یکی 

پس از دیگری سراغ این تیم ها می رود. چند روز پیش بود که مهدی تارتار در 

اینســـتاگرامش به صورت ناگهانی از نفت مسجد سلیمان خداحافظی کرد، 

مشکلات مالی در مسجد سلیمان دلیل اصلی وداع تارتار با نفت بود. مشکلی 

که تمام تیم های زیرمجموعه شرکت نفت با آن مواجه هستند و همین موضوع 

باعث متلاشی شدن نفت تهران و تمام ستاره هایش شد. پارس جنوبی جم هم با 

مشکل مشابهی دست و پنجه نرم می کند و به نظر می رسد مشکلات مالی این 

تیم که از سال گذشته آغاز شده کماکان ادامه دارد. از جنوب اما اخبار دیگری 

هم به گوش می رسد که چندان جالب نیست. شنیده ایم روز گذشته در تمرینات 

شاهین بوشهر اتفاقات تلخی رخ داده که موجب ناراحتی عبدالله ویسی شده 

است. ظاهرا برخی از هواداران شاهین که از نتایج این تیم در لیگ برتر ناراضی 

هستند، اقدام به برهم زدن تمرینات کردند. این هواداران به سردستگی برادر 

یکی از اعضای شورای شهر بوشهر در تمرین شعارهایی علیه ویسی دادند و 

در ادامه با حضور در زمین چمن، اجازه تمرین کردن را به شاهینی ها ندادند، 

همین موضوع باعث شده ویسی با دلخوری راهی کانکس شود و به اطرافیانش 

اعلام کند اجازه نخواهد داد تمرینات با چنین اتفاقاتی تعطیل شود. شاهین 

در حال حاضر تنها با یک امتیاز در قعر جدول رده بندی قرار گرفته و تفاضل گل 

این تیم نیز منفی ۹ است. آنها با چهار گل زده دومین خط حمله ضعیف لیگ 

را در اختیار دارند و با 13 گل خورده عنوان بدترین خط دفاع لیگ را کســـب 

کرده اند. آمار و ارقامی که نشان می دهد ویسی و شاگردانش باید هرچه سریع تر 

به روزهای خوب خود بازگردند در غیر این صورت نه تنها دشمنان ویسی، بلکه 

هواداران دیگر این تیم نیز خواستار جدایی گواردیولای وطنی خواهند شد. 

مهدی محمدی
دبیرگروه ورزش

  یادداشت
نقدی بر افشاگری هادرباره تیم ملی امید

قصه بد و بدتر

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
روزنامه نگار

وضعیت بغرنج یک تیم جنوبی دیگر

برادر عضو شورای شهر
تمرین شاهین را به هم ریخت!

اساسنامه مشترک فدراسیون ها تصویب شد

بازگشت دوشغله ها!

پدر مرحوم اولادی: اوردوز تهمت است، چیزی در خانه پسرم نبود

پرسپولیس طلب مهرداد را نمی دهد
وکیل هم پولم را خورد و رفت

نقدی بر افشاگری هادرباره تیم ملی امید
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قلعه نویی: هیچ کس به اندازه ما در تیم ملی برنامه نداشت

   کارهایی که  در تیم ملی انجام دادیم می  تواند برای ویلموتس الگو باشد 
   اطلاع مردم از ماجراهای بیرونی فصل قبل از قهرمانی باارزش تر است
   حق ما ملی پوش بیشتری بود، از ویلموتس ممنونم که لیگ را می بیند

   چهارمین تیم از لحاظ هزینه هستیم و بهترین تیم ایران طبق آمار 

 به خاطر برخی منتقدانم  
نماز شکر  می خوانم

استاندار خوزستان در گفت وگو با »فرهیختگان«: از تارتار خواستم صبر کند، شنیدم با گل گهر قرارداد بسته

برای نفت مسجدسلیمان کمک 3 میلیاردی در نظر گرفتیم

محمد آقایی فرد
 روزنامه نگار

به سمتی 

می رویم که فولاد 

مدعی قهرمانی 

شود

   تارتار: رفتم بلکه پول بازیکنان را بدهند

مهدی تارتار، ســـرمربی مســـتعفی نفت مسجدسلیمان در واکنش به اظهارات مدیرعامل این باشگاه، دلایل اختلافاتش را مطرح کرد. وی به فارس گفت: »روزی که 

اعضای هیات مدیره باشگاه به تهران آمدند تا با من قرارداد بسته شود به آنها گفتم آیا مشکلات مالی دارید یا نه؟ من در پارس جنوبی مشکلات مالی زیادی را تجربه 

کرده بودم و دیگر تحمل مشکلات مالی را نداشتم. اما اعضای هیات مدیره این باشگاه و مدیرکل ورزش و جوانان استان خوزستان که به صورت تلفنی با من صحبت 

می کردند، گفتند ما هیچ مشکل مالی نخواهیم داشت. قرار بود دو هفته بعد از قرارداد 50 درصد از مبلغ قرارداد من و محمد طیبی داده شود که 50 درصد طیبی 

را دادند، اما 50 درصد من را ندادند. مدیرعامل باشگاه گفته به تعهدات  عمل کرده اند اما این حرف ها را زدم که بگویم به تعهدات عمل نشد. به کادرم و بازیکنانم 

قول داده بودم تا پایان شـــهریور تعهدات باشـــگاه نســـبت به آنها عملی خواهد شد حتی بعد از بازی با گل گهر تاکید کردند دو میلیارد پول آمده و بین نفرات تقسیم 

می شود و من هم به بازیکنان گفتم نگران نباشند، اما این اتفاق رخ نداد و بازیکنان هم به حق نسبت به این مساله معترض بودند و من هم پیش آنها بدقول شدم. 

به بازیکنان گفتم من حق شـــما را نگرفتم و نتوانســـتم این کار را انجام دهم، پس به همین دلیل از باشـــگاه جدا می شوم بلکه مسئولان باشگاه به خودشان بیایند و 

بتوانند به شما پول بدهند. خودم 37 درصد پول گرفته بودم و نمی توانستم از بازیکنان بخواهم بی پول تمرین کنند.« 
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